
Referat fra høstmøte i  Etterstad kolonihager, 26. oktober 2022 

 
1. Åpning og konstituering 

Møtet blei åpna av styreleder Ida Dørum, som også blei valgt til dirigent. Marit Nyborg blei 
valgt til referent. 

27 parseller var representert på møtet.  

Styreleder minnet om at høstmøtet nå har status som et medlemsmøte med formål å 
oppsummere sesongen, og diskutere forhold styret og kolonistene ønsker å ta opp. 
Medlemsmøtet kan ikke gjøre forpliktende vedtak, ut over å gjennomføre valg. 

 
2. Orientering om revidert budsjett 

Kasserer Heidi Pegill Haugstad orienterte om revidert budsjett for 2022, som blei lagt fram 
på møtet. Hovedtrekkene er at både loppemarkedet og HageLarm har gitt et veldig bra 
resultat i år. Nye utelys blir utsatt til 2023, og det blir derfor ikke krevd inn ekstra kontingent 
i år (som årsmøtet åpna for). Strømutgiftene har økt. For den enkelte parsell vil dette 
medføre høyere strømregning i 2023, siden strømforbruket faktureres  etterskuddsvis. Styret 
har bestilt en luft-til-luft-varmepumpe til Huset som et av flere enøktiltak. Om strømprisene 
fortsetter å være høye, forventer vi at denne vil være inntjent i løpet av relativt kort tid. 
Styret har også besluttet å oppgradere de utvendige sikringsskapene allerede i år selv om 

dette ikke lå inne i det opprinnelige budsjettet, etter at en kontroll viste behov for 
omfattende tiltak. Årets oppgraderinger av uteområdene (ny trapp på trekanten, 
sykkelstativ, sandkassesand, lekehus) finansieres av støtte fra Oslokretsens fond. 

Det reviderte budsjettet viser et foreløpig resultat på -97 600 kroner. Styrets vurdering er at 
et underskudd av denne størrelsesorden vil være håndterbart, gitt at kolonihagen har 
brukbar egenkapital, samtidig som kontingenten vil øke til 10 000 kroner fra 2023.  

 Revidert budsjett blei tatt til orientering. 

Det var flere spørsmål om fordelingen av strømutgifter knytta til fellesområdene (Huset). 

Styret planlegger å legge dette fram som en sak på årsmøtet, med en mer utførlig forklaring. 
Det blei fremma et ønske om at styret da legger fram et forslag med en modell hvor felles 

strømutgifter fordeles likt på alle 88 parseller. 

 
3. Valg 

Det blei valgt nye medlemmer til følgende komiteer, i tråd med valgkomiteens innstilling 
(vedlagt): Loppekomiteen, festivalkomiteen, festkomiteen, hagebrukskomiteen, 
eksternkomiteen og redaksjonskomiteen.  

 



I tillegg blei det valgt husforvaltere og representant til årsmøtet i Norsk Kolonihageforbund. 

 
4. Orienteringer fra styret: 

Egenrapportering om vedlikehold på egen hytte: Det vil komme et nettskjema som alle  blir 
bedt om å fylle ut. Dette er på gang, men kommer først neste sesong.  

Gjennomgang av status for vedlikehold: Bygg- og takstkomiteen har såvidt starta opp 
arbeidet med den planlagte gjennomgangen av status for vedlikehold av hyttene. Dette 
arbeidet starter for alvor neste sesong. 

 

5. Til diskusjon: Hvordan kan vi øke bruken og tilgjengeligheten til kolonihagen for naboer 
og andre besøkende? 

Hva kan vi gjøre for å gjøre Etterstad kolonihager enda mer åpen og tilgjengelig? For naboer 
og folk i nærmiljøet, men også med tanke på kontraktsforhandlingene med Oslo kommune 
som starter sommeren 2023. Styreleder startet med en kort innledning, og åpnet deretter 
for innspill. Det kom mange gode innspill som vi tar med oss videre. Noen av forslagene er 
enkle å gjennomføre, andre vil kreve mer diskusjon og/eller forberedelser. Noen innspill vil 
bli diskutert videre i styret, mens andre vil bli videresendt til relevante komiteer.  

Oppsummering av innspill: 
 

o Porten er for vanskelig å åpne. Trenger vi barnesikringen?  
o Mer synlig / mer imøtekommende velkomstskilt?  
o Bruke gjerdet til å annonsere for kolonihagen? 
o Henge opp info om hagens historie, f.eks på gjerdet ved porten? 
o  

o Flere kulturarrangementer (i et mindre format enn Hagelarm)  
o Det er mange gode krefter i kolonihagen, styret (og/eller kretsen) bør passe på at det er 

midler lett tilgjengelig for de som ønsker å sette igang utadretta virksomhet.  
 

o Åpen kafé noen ganger i løpet av året, sånn som vi hadde påsken?  
o Søndagskafe? Med et enklere opplegg som kan gjennomføres oftere – salg av is og brus?  
 

o Gjøre overskuddsfrukt tilgjengelig for alle. Bør ha nulltoleranse for at frukt ikke brukes. 
o Egne kurs for å dele kunnskap om hagebruk  
o Stiklingmarked?  
o Fortelle folk om hvordan de kan dyrke i vinduskarmen?  
o Hente inspirasjon fra Edible Cities network / Nabolagshager 
o Kunne barnehagene i området få et par pallekarmer til dyrking? 

 
o Kan man åpne for utleie av Huset til eksterne – f.eks barneselskaper og konfirmasjon? 

Dette er det et behov for i bydelen, leit å si nei til alle som spør. 
o Dersom man leier ut Huset bør leia dekke at noen kan lønnes for å håndtere dette.  



 

o Legge til rette for besøk fra aldershjemmet, også utenom sesongen? 
o Opplegg i hagen til Halloween? 

 
o Vikarkomité (at folk på ventelista kan få tilbud om å passe parseller i ferier etc.).  
 

6. Eventuelt 

Eli Karagøz orienterte kort om planene om utbygging/ombygging av hytta på P5. De hadde 
først fått tillatelse fra styret til å rive og bygge nytt, forutsatt at søknaden blei endelig 
godkjent av Plan- og bygningsetaten. Byantikvaren mente derimot at den eldste delen av 
hytta bør bevares. Styret tok selvkritikk på dårlig søknadsbehandling fra styrets side – her 

burde styret ha undersøkt bevaringsverdigheten grundigere før søknad blei sendt Plan- og 
bygningsetaten.  

 

  



Valgkomiteens innstilling, høstmøtet 2022: 

 
Husforvaltere (velges for 1 år)  
Ragnhild Holmen, p. 49 – gjenvalg 2022 
Marit Sollesnes, p.26 – gjenvalg 2022 
 
Hagebrukskomitè (velges for 2 år)  
Ragnhild Holmen, p. 49 – ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Ask Muller, P54 – ny vår 2022, på valg høst 2024 
Anna Perry, P25 – ny høst 2022, på valg høst 2024 
 
Festkomiteen (velges for 2 år)   

Eirin Høiby, P12 - ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Gøril Sæbø, P8 - ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Ylva og Chris, P11 – ny vår 2022, på valg høst 2024 
Ola Breidal, P19 – ny vår 2022, på valg høst 2024 
Torleif Johnsen, P33 – ny vår 2022, på valg høst 2024  
Hilde Handeland & Margit Pauline Kjørlien, P62 – ny vår 2022, på valg høst 2024 
Gjermund Strømman, P81 – ny høst 2022, på valg høst 2024 
Maia & Robin, P72, ny høst 2022, på valg høst 2024 
 
Eksternkomiteen (velges for 2 år) 
Ciel Waagenes Udbjørg, p.15 – gjenvalg 2022, på valg høst 2024 
Gry Karlsen, p.38 – gjenvalg 2022, på valg høst 2024 

Hanne Lene Skjeklesæther, p. 23 – ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Nina Qvale-Hjertenes, p. 57 – ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Hanne Sofie Hem, P9 – ikke i komiteen, men tar vandringer 2023 
 
Redaksjonskomiteen (velges for 2 år) 

Tore Jarl Bielenberg, p. 63 – ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Marianne Ebeltoft, p.78 – ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Alfred Holmen, p.29 – ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Anna Perry, P25 – ny vår 2022, på valg høst 2024 
Larz Tvethaug, P32 – ny høst 2022, på valg høst 2024 
May-Len Skilbrei, P50 – ny høst 2022, på valg høst 2024 
 

Festivalkomiteen (velges for 1 år)   
Ann Berith Hulthin & Larz Tvethaug, P32 - koordinatorer 
Ola Brattegaard, P4  
Simen Ilstad, P38  
Eirin Høiby, P12  
Ask Müller, P54  
Heidi Lundbakk, P65  
Rolf-Vidar Johansen, P14  
Nora Marie Helland, P14  
Marit Sollesnes, P26 



 

Loppekomiteen (velges for 2 år) 
Heidi Ryen, P3, ikke på valg 2022, på valg høst 2023  
Kjersti Myrene og Bjørnar Nørstebø, ikke på valg 2022, på valg høst 2023 
Ragnhild Blindheimsvik, P34, gjenvalg høst 2022 
Edward Holmen, P29, gjenvalg høst 2022 
Ingrid Grindeland, P61 – ny høst 2022 
Ragnhild Herrebrøden og Abdullah Karagøz, P5 – ny høst 2022  
 
Representant til årsmøtet i Norsk Kolonihageforbund i mars 2023 
May-Len Skilbrei, P50 
 


